
                ROMÂNIA 

         JUDEȚUL VASLUI 

PRIMĂRIA COMUNEI BOGDANA 

 

 

PROCES  VERBAL 

 Încheiat astăzi, 12.12.2024  în ședința ordinară a Consiliului Local Bogdana, ce are loc 

în incinta Primăriei Bogdana. 

D-na secretar general face prezența: participă 9 consilieri locali din totalul de 9 si 1 delegat 

satesc.  

Sunt întrunite astfel prevederile art. 133, alin. (1), art. 134, alin. (1), lit. a), alin. (5), 

art. 137, alin. (1) și art. 196, alin. (1), lit. a) din OUG nr. 57/2019 privind Codul 

Administrativ.   

Ședința a fost convocată de d-l primar Barbu Vasilică pe baza convocării scrise și a 

dispoziției nr.527 din data de 05.12.2024, conform art. 133, alin. (1), art. 134, alin. (1), lit. a) 

din OUG nr. 57/2019 privind Codul Administrativ. 

            În convocare au fost specificate data, ora, locul desfășurării, precum și ordinea de zi 

propusă a se discuta, conform prevederilor legale. 

            Lucrările ședinței sunt publice.        

Domnul președinte de ședință Neculai Cioară preia conducerea lucrărilor ședinței. 

Intreabă dacă sunt obiecțiuni la procesul verbal al ședinței din 21 noiembrie 2024, și pentru că 

nu sunt, îl supune la vot și se aprobă cu unanimitate de voturi.                       

Se dă cuvântul domnului primar Barbu Vasilică pentru a prezenta ordinea de zi, care 

este următoarea: 

1. Proiect de hotărâre privind desemnarea persoanei  care sa reprezinte interesele UAT a 

comunei Bogdana in Adunarea Generala a Asociaţiei pentru Dezvoltare 

Intercomunitară a judetului Vaslui. 

2. Proiect de hotărâre privind organizarea reţelei şcolare pentru anul scolar 2025-2026, a 

Școlii gimnaziale nr.1 Bogdana, județul Vaslui.  

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea Programului de deszăpezire şi combatere a 

poleiului pe drumurile comunale în perioada de iarnă 1 noiembrie 2024– 31 martie 

2025;  

4. Proiect de hotărâre privind acordarea cu titlu gratuit a dreptului de uz și servitute către 

S.C. DELGAZ GRID S.A a unei suprafețe totale de 43 mp teren apartinând 

domeniului public al comunei Bogdana, județul Vaslui. 

5.  Proiect de hotărâre privind rectificarea a-IX-a a bugetului de venituri și cheltuieli pe 

anul 2024. 

6. Proiect de hotărâre privind  indexarea impozitelor si taxelor locale pentru anul fiscal  

2025 cu rata inflației de 10,4 % 

Domnul  Primar preia conducerea lucrărilor ședinței și propune trecerea la punctul 1 al 

ordinii de zi: 

La  punctul 1 al ordinii de zi  domnul primar prezintă proiectul de hotărâre privind 

desemnarea persoanei  care sa reprezinte interesele UAT a comunei Bogdana in Adunarea 

Generala a Asociaţiei pentru Dezvoltare Intercomunitară a judetului Vaslui. 

D-l Primar : primarul reprezintă consiliul local al comunei in ADIV, iar in caz de necesitate 

reprezentantul primarului este Viceprimarul. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre: pentru - 9 



                                                               împotrivă - 0 

                                                               abțineri – 0 

La  punctul 2 al ordinii de zi, domnul primar  prezintă Proiectul de hotarre privind 

organizarea reţelei şcolare pentru anul scolar 2025-2026, a Școlii gimnaziale nr.1 Bogdana, 

județul Vaslui. 

D-l Primar : aprobam prim HCL reteaua scolar pentru anul scolar 2025-2026, astfel avem : 

Bogdana-clase primare 

Lacu-Babei -clase primare 

Gavanu-clase primare 

Bogdana-gimnaziu (5-8)  

Bogdana-gradintita 

Lacu-Babei-gradintita 

Se supune la vot proiectul de hotărâre: pentru - 9 

                                                               împotrivă - 0 

                                                               abțineri – 0 

La  punctul 3 al ordinii de zi, domnul primar prezintă Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea Programului de deszăpezire şi combatere a poleiului pe drumurile comunale în 

perioada de iarnă 1 noiembrie 2024– 31 martie 2025;  

D-l Primar: vom interveni cu utilajele din dotarea primariei, iar pentru satele Lacu-Babei si 

Fantana Blanarului vom incheia un contract de prestari servicii pentru utilaj privat. Am avut 

in anii anteriori incheiat un astfel de contract .Vom achizitiona 2 masini de antiderapant si 

sare. Trebuie sa aducem de la reparat buldoexcavatorul . Punem pe mrginea drumului acolo 

unde este necesar antiderapnt. 

D-l Sitaru Cătalin intervine: să se schimbe programul pentru soferii de la buldo, pentru ca sunt 

cetateni care fac naveta incepand cu ora 5 dimineata. 

D-l Popa Mihai intervine: sa se pună oameni responsabili din satul suceveni sa dea cu nisip 

dimineata . Am vazut ca u pus parazapezi pe damian cei de la drumuri , insa nu au pus exact 

in locurile cu probleme (Bordeu). 

D-l Cioara Neculai intervine: dar sa stiti ca masina de la Drumuri la ora 6 dimineata este 

prezenta. 

 D-l Primar: in comandamentul de iarnă trebuie sa faca parte si 2 consilieri locali , astfel 

propun sa alegeti 2 consilieri dintre dvs.  

D-l Savu Daniel propune pe d-l Cioara Neculai 

D-l Mereuță Ioan propune pe d-l Cheșcu Vasile 

Se supune la vot proiectul de hotărâre: pentru - 9 

                                                               împotrivă - 0 

                                                               abțineri – 0 

La  punctul 4 al ordinii de zi, domnul primar prezintă Proiectul de hotărâre privind 

acordarea cu titlu gratuit a dreptului de uz și servitute către S.C. DELGAZ GRID S.A a unei 

suprafețe totale de 43 mp teren apartinând domeniului public al comunei Bogdana, județul 

Vaslui. 

D-l Primar: acest proiect a fost aprobat in anul 2019, insa nu s-a realizat. Acum vin cu 

documentatia si avizele necesare pentru a realiza acest proiect in anul 2025. Este un beneficiu 

pentru comuna noastra, vom beneficia de retea electrica din 2 parti ( Barlad si Vaslui )  

Se supune la vot proiectul de hotărâre: pentru - 9 

                                                               împotrivă - 0 

                                                               abțineri – 0 

 

 



La  punctul 5 al ordinii de zi, domnul primar prezintă Proiectul de hotărâre privind 

rectificarea a-IX-a a bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2024, iar d-l Popa Mihai 

prezintă raportul compartimentului de specialitate. 

D-l Primar :prezintă raportul compartimentului de contabilitate , astfel , rectificarea a IX 

consta in repartizari de credite și anume: 

- se repartizeaza suma de 5000 lei la capitolul Invatamant – asistenta sociala pentru 

programul Masa sanatoasa; 

- se vireza suma de 3000 lei de la capitolul Autoritati publice- cheltuieli de personal la 

capitolul Servicii, dezvoltare publica si locuinte – cheltuieli de personal; 

D-l Primar: la rectificarea anterioară am prins suma de 5 mii lei pentru masa sanatoasă , acum 

am primit acesti banuti , si vor ramne in fondul de rulment. 

Firma Kivanis a impărtit 150 de pachete pentru toti copii de la scoala. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre: pentru - 9 

                                                               împotrivă - 0 

                                                               abțineri – 0 

La  punctul 6 al ordinii de zi, domnul primar prezintă Proiectul de hotărâre privind  

indexarea impozitelor si taxelor locale pentru anul fiscal  2025 cu rata inflației de 10,4 %. 

D-l Primar : da citire raportului din partea compartimentului contabilitate privind valorile 

impozabile, taxele și tarifele locale, alte taxe  asimilate acestora, aplicabile de comuna noastră 

in anul 2025. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre: pentru - 9 

                                                               împotrivă - 0 

                                                               abțineri – 0 

Discuții: 

D-l Savu Daniel : este un cetățean cre plăteste impozitul la o cldire peste 1000 lei.  

D-l Primar impreună cu d-l consilier Cioara Neculai ii explica modul de calcul . Se prezinta 

de la programul taxe si impozite situatia la zi . 

D-l Cioara Neculai: avem probleme cu cainii din localitate. Sunt caini cu stapani care ii lasa 

dezlegati.  Propun sa faceti o adresa catre acesti cetateni sa-i instiintati despre prevederile 

legale privind nesupravegherea câinilor. 

 

 

Nefiind alte discuții, s-a încheiat  prezentul proces - verbal. 

 

 

 

 PRESEDINTE DE ȘEDINȚĂ                                                                     ÎNTOCMIT,                             

            Consilier,          SECRETAR GENERAL 

      Cioară Neculai             Anca-Diana Ciofu 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 


